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§ 11 Dnr SH 2024-00009 1.3.1.1 

Utredning av ett sammangående av Nätkraft Borås och 
Borås Energi och Miljö 

Borås Stadshus ABs beslut 
Styrelsen beslutar att återremittera ärendet.         

Sammanfattning av ärendet 
Styrelsen i Borås Energi och Miljö AB har inkommit med en skrivelse till Borås 
Stadshus AB där de uppmanar Borås Stadshus AB att utreda en 
sammanslagning av Nätkraft Borås och Borås Energi och Miljö.  
 
Bakgrunden till skrivelsen är den kostnadsutredning som Borås Energi och 
Miljö har gjort, där förslaget med en sammanslagning kommit fram som en 
förutsättning för bolaget att kunna nå de uppställda kraven. Styrelsen är 
övertygad om att man genom ett samgående skulle kunna uppnå stora 
kostnadsmässiga nyttor, men ser även möjlighet till marknadsmässiga nyttor.       

Beslutsunderlag 
1. Förslag på utredning av ett sammangående av Nätkraft Borås och Borås 
Energi och Miljö, 2024-02-08   
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Utredning av ett sammangående av Nätkraft Borås och 
Borås Energi och Miljö 

Borås Stadshus ABs beslut 
Styrelsen uppmanar Borås Energi och Miljö AB att ta fram åtgärder som gör att 
bolaget uppfyller ägarens krav.  

Styrelsen skickar vidare förslaget om en utredning av en sammanslagning av 
Nätkraft Borås AB och Borås Energi och Miljö AB till Kommunstyrelsen för 
ställningstagande. Om Kommunstyrelsen beslutar att genomföra en utredning 
ser Borås Stadshus AB det som positivt att även utreda de positiva ekonomiska 
effekterna.        

Ärendet i sin helhet 
Styrelsen i Borås Energi och Miljö AB har inkommit med en skrivelse till Borås 
Stadshus AB där de uppmanar Borås Stadshus AB att utreda en 
sammanslagning av Nätkraft Borås och Borås Energi och Miljö.  

Bakgrunden till skrivelsen är den kostnadsutredning som Borås Energi och 
Miljö har gjort, där förslaget med en sammanslagning kommit fram som en 
förutsättning för bolaget att kunna nå de uppställda kraven. Styrelsen är 
övertygad om att man genom ett samgående skulle kunna uppnå stora 
kostnadsmässiga nyttor, men ser även möjlighet till marknadsmässiga nyttor.       

Borås Stadshus AB:s bedömning är att Borås Energi och Miljö AB behöver ta 
fram ytterligare åtgärder inom bolaget som gör att de uppfyller ägarens krav. 
Vidare görs bedömningen att förslaget om en utredning avseende 
bolagsstruktur är en fråga som ska skickas vidare till Kommunstyrelsen för 
ställningstagande. Om Kommunstyrelsen beslutar att genomföra en utredning 
ser Borås Stadshus AB det som positivt att även utreda de positiva ekonomiska 
effekterna.                

Beslutsunderlag 
1. Förslag på utredning av ett sammangående av Nätkraft Borås och Borås 
Energi och Miljö, 2024-02-08   

Beslutet expedieras till 
1. Kommunstyrelsen 
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Ulf Olsson 
Borås Stadshus Ordförande 

Svante Stomberg 
VD 

 



 

Borås 2024-02-06 

 

    Styrelsen i Borås Stadshus AB 

 

 

Förslag på utredning av ett sammangående av Nätkraft Borås och Borås Energi och Miljö 

 

Bakgrund 

På den svenska marknaden ägs huvuddelen av både kraftvärmeverk och elnät av kommunerna i 

bolagsform. Den absolut vanligaste organisationsformen är att elproduktion och eldistribution läggs i 

samma koncern för att uppnå ett antal nyttor. De företag som haft det i olika bolag har de senaste 

åren i flera fall omorganiserat det till att hålla det samlat.  

I den kostnadsutredning som Borås Energi och Miljö gjort har detta förslag kommit fram som en 

förutsättning för att kunna nå de uppställda kraven. När nu även Borås kommunala bolagskoncern 

står inför stora ekonomiska utmaningar på grund av en tuffare omvärld borde det vara logiskt att även 

Borås utreder frågan för att få kunskap om hur stora de ekonomiska och marknadsmässiga nyttorna 

är med en sammanslagning av bolagen.   

 

Varför detta förslag? 

Vi är övertygade om att man genom ett samgående skulle uppnå stora kostnadsmässiga nyttor. 

Nyttorna kan finnas inom företagsledning, IT system, kundtjänst, lokaler, administration, projekt, 

fordon, ledningssystem mm.  

Det torde också finnas betydande marknadsmässiga nyttor. Dessa kan finnas genom 

produktionsmönstren för elproduktion kan optimeras för nätnyttor, dimensionering av ledningsnätet 

att kontakten för kunden blir lättare, samordning vid rörförläggning blir bättre, mm.  

 

Förslag på nästa steg  

Vi uppmanar Borås Stadshus AB att utreda en sammanslagning.  

 

 

Styrelsen för Borås Energi och Miljö AB 

 

Roland Andersson 

Ordförande 
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